
Kommunaludvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 26. november 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 47
Forslag til lov om ændring af lov om lån til betaling af ejendomsskatter. (Ren-
teforhøjelse og nedslag i de påløbne renter).
Af indenrigs- og sundhedsministeren (Bertel Haarder)

Spørgsmål 6
Hvis folkepensionister, som indefryser ejendomsskatter efter loven om lån til
betaling af ejendomsskatter, som den vil se ud efter nærværende forslag til lov-
ændring, ikke opnår en større sikkerhed mod fremtidige rentestigninger end
pensionister som vælger et almindeligt F1 realkredit lån – hvordan kan det så
være, at de ifølge nærværende lovforslag skal betale en rente, som er højere
end renten for et F1 realkreditlån?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Line Barfod (EL).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 1. december 2010.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Line.Barfod@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Hans Kristian Skibby
formand
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